
Protokół Nr XXIX/23

z obrad sesji Rady Gminy Dubeninki w Gminnym Centrum Kultury
w Dubeninkach z dnia 09 lutego 2023r.

W obradach udział wzięli:
Radni Rady Gminy — Stanisław Bielicki, Monika Czyżyk, Mirosław Kardel, Urszula

Kibitlewska, Elżbieta Kondrat, Stanisław Kracaj, Czesław Kramkowski, Stanisław

Rudziewicz, Sebastian Stępin, Anna Stypułkowska, Beata Wierzchowska, Anna Żylińska.

Radni nieobecni — Dariusz Ołów, Bogdan Walicki.

Obecnych sołtysów - 16

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Godzina rozpoczęcia 9.34.

Porządek obrad:
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Otwarcie obrad.

Przedstawienie porządku obrad.

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji.

Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym.

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pienięż-

nego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem

„Posiłek w szkole i w domu”na lata 2019 — 2023.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w

formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla

osób objętych wieloletnim rządowym programem ..Posiłek w szkole i w domu” na lata

2019 — 2023.

Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpa-

dów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpły-

wowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu

nieczystości ciekłych.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzy-

mania czystości i porządku na terenie Gminy Dubeninki.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpa-

dami komunalnymii ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za



gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicielowi nieruchomości zamieszkałej na

terenie Gminy Dubeninki.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdapskiemu na

zadania związane z organizacją powiatowego publicznego transportu autobusowego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Dubeninki w Zgromadzeniu

Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji głosów.

13. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy

Dubeninki środków stanowiących fundusz sołecki.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy na

rok 2023.

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dubeninki na rok 2023.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubeninki

na lata 2023 — 2028.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Dubeninki na 2023 r.

18. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej; Komisji Stałej; Komisji

Skarg, Wnioskówi Petycji.

19. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.

20. Zapytania sołtysów.

21. Zapytania radnych.

22. Odpowiedzi na zapytania sołtysów i radnych.

23. Wolne wnioskii informacje.

24. Zamknięcie obrad.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Obrady rozpoczęły się o godz. 9.34. Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Gminy, Stani-

sław Rudziewicz, który przewodniczył obradom. Przewodniczący przywitał radnych, Wójta

Gminy Ryszarda Zielińskiego oraz wszystkie osoby przybyłe na posiedzenie rady. Nastąpiło

sprawdzenie obecności radnych. Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy skład rady — 15

radnych, obecnychjest 12, co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych

uchwał. Zgodnie z art.13 ust.l Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych, Przewodni-

czący Rady Gminy poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie reje-

strowany wraz z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji i udostępniony na gminnej stronie

internetowej.

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad



Przewodniczący spytał czy ktoś z radnych ma coś do dodania do porządku obrad. Wniosków

nie wniesiono.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji.
Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie protokołu z XXVIII sesji.
Wyniki głosowania: „za” - 12, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie między-

sesyjnym
W dniu 9 stycznia do Rady Gminy wpłynęło pismo OPTIMYSp. z o. o w Olecku z prośbą o

rozpatrzenie możliwości dofinansowania do kosztów eksploatacji i utrzymania urządzeń wo-

dociągowych w związku z odmową zatwierdzenia nowych taryf na rok 2023 — 2025 dla

Gminy Dubeninki przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Białymstoku.

Pismo o tej samej treści otrzymał Wójt Gminy Dubeninki. W dniu 19 stycznia Krajowe Biuro

Wyborcze Delegatura w Olsztynie wydała zarządzenie w sprawie nieprzeprowadzenia wybo-

rów uzupełniających w okręgu wyborczym nr lzarządzonych na dzień 12 marca 2023 r. W

dniu 23 stycznia do Rady Gminy wpłynęło sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń

nauczycieli w poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkole prowadzonej przez

Gminę Dubeninki w 2022 r., które zostało przekazane radnym. Do rady wpłynęły również

sprawozdania: z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemówal-
koholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2022 rok oraz sprawozdanie z działalności

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dubeninkach za rok 2022.

Zarządzeniem Nr 508/2023 Wójta Gminy Dubeninki z dnia 25.01.2023 roku Radzie Gminy

została przedłożona informacja z wykonania planu finansowego wydzielonego rachunku Fun-

duszu Przeciwdziałania COVID — 19 Gminy Dubeninki za lata 2020 — 2022. W dniu 5 stycz-
nia odbyło się posiedzenie Komisji stałej Rady Gminy Dubeninki w celu uzyskania informacji

na temat możliwości pozyskania środków na ochronę zabytków oraz informacji na temat za-

gospodarowania obiektu po byłej placówce SG. W dniu 6 lutego odbyło się posiedzenie Ko-

misji Stałej Rady Gminy Dubeninki, na którym zostały omówione i zaopiniowane projekty

uchwał na XXIX Sesję Rady Gminy Dubeninki.

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dubeninki Ryszard Zieliński. Wójt przedstawił stan

finansowy gminy za koniec roku 2022. Kwota na koncie gminnym wyniosła 6.106.189,00 zł.

Zgormadzone pieniądze na lokacie wynoszą 3.450.000,00 zł. Wójt stwierdziła, że finanse



gminy są na całkiem dobrym poziomie. Najważniejsze, że gminie nie grozi płynność finan-

sowa. Kolejnym tematem był wyjazd na walne zgromadzenie Stowarzyszenia Warmińsko —

Mazurskich Samorządów Pogranicza. W tym roku stowarzyszenie złoży cztery fiszki doty-

czące: szlaku rowerowego Green Velo, odnawialnych źródeł energii, usług społecznych oraz

edukacji. Wójt po krótce omówił temat przetargów. Jeden z nich dotyczył szkoły podstawowej

w Żytkiejmach, do którego nie przystąpiła żadna firma. Kolejny omówiony przetarg to droga

Kiekskiejmy — Degucie. Do przetargu przystąpiły cztery firmy. Firma, która przedstawiła naj-

niższą ofertę i została wybrana wycofała się. Ostatnim przetargiem będzie przetarg na drogę

Wobały — trójstyk. Ryszard Zieliński przekazała dobrą informację na temat Szkoły Podstawo-

wej w Dubeninkach. W tym roku zostaną zorganizowane dwa wyjazdy do Grecji oraz w jeden

wyjazd w następnym roku. Kolejnym poruszonym przez Wójta tematem był zakup węgla po

preferencyjnych cenach. W ostatnim czasie ogłoszono konkursy na zabytki. Do programu

można złożyć 10 wniosków. Planuje się złożenie wniosku na dwa kościoły (Żytkiejmy, Du-

beninki), budynek urzędu gminy oraz zabytkową remizę w Żytkiejmach. Najważniejszą kwe-

stią w programie jest wkład własny, który wynosi jedynie 2 %. Na sesji radnii sołtysi zgodnie

stwierdzili, że należy złożyć wnioski na cztery zadania.

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniają-

cego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 — 2023.

Głos zabrała Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubeninkach, Teresa Ro-

manowska. Zmiana w uchwale dotyczy kwestii kryteriów osób uprawnionych ze skorzystania

z pomocy. Oznacza to, że z pomocy będzie mogło skorzystać większa liczba osób. Osoba

samotnie gospodarująca — 1552 zł netto, a w gospodarstwie, w którym żyje więcej niż jedna
osoba 1200 zł netto. Pomoc dotyczy posiłków w szkole dla dzieci i młodzieży. Największą

część osób, które objęte są pomocą to osoby starsze, samotne, one otrzymują pomoc w postaci

zasiłku celowego na wyżywienie w formie paczek żywnościowych. Przewodniczący odczytał

projekt uchwały po czym nastąpiło głosowanie.

Wyniki głosowania: „za”- 12, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie doży-

wiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościo-

wych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”

na lata 2019 — 2023



Projekt został przedstawiony przez Kierownik GOPS, Teresę Romanowska. Projekt dotyczy

tego samego programu. W tym przypadku była to pomoc w formie rzeczowej czyli paczek i

posiłku w szkole. W ubiegłym roku ze wszystkich form pomocy dotyczących programu „Po-

siłek w szkole i w domu”na lata 2019 — 2023 skorzystało 135 osób. Kierownik wspomniała

również o Przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym nastąpiło głosowanie.

Wyniki głosowania: „za”- 12, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bez-

odpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i

transportu nieczystości ciekłych

Projekt omówiła podinspektor UG Dubeninki Lucyna Olszewska. Przedstawiona uchwała ma

za zadanie określić stawki, których firma wywożąca odpady i opróżniania zbiorników bezod-

pływowych nie może podnieść. Mieszkańcy, którzy chcieliby wywieźć nieczystości ze zbior-

ników powinni mieć podpisaną umowąz firmą, która posiada koncesje na przewożenie ście-

ków bytowych (domowych). Według zmian, gmina za pośrednictwem urzędników, ma prawo
kontrolować mieszkańców, w jaki sposób rozwiązują wywóz szamb i czy mają umowyzfir-
mami wywożącymije.
Wyniki głosowania: „za”- 12, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dubeninki

Projekt omówiła podinspektor UG Dubeninki Lucyna Olszewska, która odczytała zmiany w

paragrafach podejmowanej uchwale.

Wyniki głosowania: „za” - 12, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnienia w części opłaty

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicielowi nieruchomości zamieszkałej

na terenie Gminy Dubeninki

Uchwałę przedstawiła Sekretarz Gminy Dubeninki, Ewa Bogdanowicz — Kordjak. Do końca

2022 roku mieliśmy podpisaną umowęz firmą KOMAna wywóz nieczystości. Nowy przetarg

pokazał, że musimy zapłacić o 25 procent więcej. Nowa umowa obowiązywać będzie przez
dwalata czyli 2023 r. i 2024 r. Od 1 kwietnia mieszkańcy gminy będą płacić 28 zł od miesz-

kańca (zniżka 2 zł za posiadanie kompostownika). Sekretarz przedstawiła wyliczenia doty-

czące gospodarowania odpadami m. in. wzrost opłat za poszczególne frakcje, koszt obsługi.



Wyniki głosowania: „za”- 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 1.

Po głosowaniu Przewodniczący ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11:30. Na ob-

rady nie powróciła Radna Urszula Kibitlewska.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gołdap-

skiemu na zadania związane z organizacją powiatowego publicznego transportu auto-

busowego.

Uchwałę przedstawiła Inspektor Dorota Pojawa. Projekt dotyczył kontynuacji linii autobuso-

wej z Gołdapi do Skajzgir. Są to dwa kursy. Na rok 2023 porozumienie ze Starostwem Po-

wiatowym w Gołdapi wyniesie 20 tys.zł.
Wyniki głosowania: „za”- 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się”— 0.

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Dubeninki w Zgromadze-
niu Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji gło-

sów.

Projekt przedstawił Przewodniczący. Podczas komisji została zgłoszona do reprezentowania

gminy Sekretarz Ewa Bogdanowicz — Kordjak.

Wyniki głosowania: „za”- 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie

Gminy Dubeninki środków stanowiących fundusz sołecki.
Przewodniczący przypomniał zebranym jak wyglądało głosowanie w tej sprawie na komisji.

Wtedy 8 radnych było „,za” niewyrażeniem zgody, 1 osoba była „przeciw”, „wstrzymało”się
4 radnych. Sołtys Przerośli Gołdapskiej zapytał czy gmina będzie kosiła teren rekreacyjny we

wsi, bo jest problem z koszeniem trawy. Wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie wiemy

czy będą osoby na prace z urzędu pracy. Radna Beata Wierzchowska powiedziała, żeby soł-

tysi wypowiedzieli się w tej sprawie. Sołtys Józef Mazewski zaproponował, by z kwoty prze-

znaczonej na fundusz sołecki zakupić np. przyczepę do ciągnika, która służyłaby dla wszyst-

kich sołectw. Wójt odpowiedział, że z funduszu sołeckiego nie można robić zakupu dla gminy

tylko na dane sołectwo. Padły również głosy, że kilka lat temu wszyscy chcieli robić place

zabaw i miejsca spotkań, a teraz nie ma się tym kto zajmować. Radni chcieli poznać opinię

sołtysów. Przewodniczący zaproponował, by zrobić głosowanie wśród sołtysów w tej spra-

wie. Sołtysi niemal jednogłośnie z wynikiem 9 głosów byli za niewyrażeniem funduszu so-

łeckiego. Po tym nastąpiło głosowanie radnych.

Wyniki głosowania: „za”- 6, „przeciw” — 4, „wstrzymuję się” — 1.



Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady
Gminyna rok 2023.

Stanisław Rudziewicz odczytał projekt uchwały, zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie było.
Radni przystąpili do głosowania.

Wyniki głosowania: „za” - 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Dubeninki na
rok 2023.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. Nie było

pytań. Nastąpiło głosowanie.

Wyniki głosowania: „za” - 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Dubeninki na lata 2022 — 2028.

Wójt wspomniał o ogłoszonych dwóch konkursach ogłoszonych przez Marszałka Wojewódz-

twa Warmińsko-Mazurskiego. W planach jest złożenie wniosku na zagospodarowanie terenu

przy Szkole Podstawowej w Dubeninkach oraz zagospodarowanie niewielkiego placu w Bu-

dwieciach. Przewodniczący odczytał pismo od Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w

Gołdapi na temat nowego samochodu pożarniczego. Zmiany przedstawiła Skarbnik Hanna

Biedrzycka. Dokonano zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2028 w

związku ze zmianami w planach dochodów i wydatków budżetu na 2023 rok. Ogółem zwięk-

szono plan dochodów o kwotę 1.341.504,00 zł., w tym: dochody bieżące zwiększono o kwotę

199.504,00 zł. i dochody majątkowe o kwotę 1.142.000,00 zł. Ogółem zwiększono plan wy-
datków o kwotę 2.119.226,30 zł., w tym: wydatki bieżące zwiększono o kwotę 259.504,00 zł.

i wydatki majątkowe o kwotę 1.859.722.30 zł. Zwiększono plan deficytu o kwotę 777.722,30

zł., zwiększono plan przychodów o kwotę 777.722,30 zł., w tym: zwiększenie kredytu o kwotę

500.000,00 zł. i nadwyżkę budżetową o kwotę 277.722,30 zł. Kwotę długu zwiększono o

kwotę 500.000,00zł.
Wyniki głosowania: „za”- 11, „przeciw” — 0, „wstrzymuję się” — 0.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Dubeninki na 2022 r.

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący spytał czy ktoś chciałby zabrać głos. Pytań
nie było, radni przystąpili do głosowania.

Wyniki głosowania: „za”- 11, „przeciw? — 0, „wstrzymuję się” — 0.



Ad. 18. Przedstawienie sprawozdaniaz działalności Komisji Rewizyjnej; Komisji Stałej;

Komisji Skarg, WnioskówiPetycji.Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o odczytanie sprawozdań. Sprawozdanie

z komisji Rewizyjnej odczytał Stanisław Bielicki. Anna Stypułkowska w imieniu Przewodni-

czącej komisji Stałej Urszuli Kibitlewskiej. Sprawozdanie z komisji, Skarg, Wniosków i Pe-

tycji odczytała Elżbieta Kondrat.

Ad. 19. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz

udzielonych odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.
Do biura rady nie wpłynęła żadna i zapytanie radnych.

Ad. 20. Zapytania sołtysów

1. Krzysztof Więcek, sołtys sołectwa Maciejowięta — sołtys zapytał kiedy będzie remonto-

wana droga Błąkały — Maciejowięta.

2. Wiesław Kryżewski, sołtys sołectwa Lenkupie — sołtys zapytał kto będzie naprawiał drogi,

po których jeździło wojsko stawiając zabezpieczenia na granicy. Wójt odpowiedział, że woj-

sko w tej kwestii nie zwróciło się do gminy.

3. Jan Bordzio, sołtys sołectwa Przerośl Gołdapska — sołtys zwrócił uwagę na jeżdżenie po

chodniku kierowcy, który podjeżdża pod punkt odbioru paczek w Dubeninkach. Wójt odpo-

wiedział, że gmina nie jest organem do karania kierowców.

4. Jan Mejsak, sołtys sołectwa Skajzgiry — sołtys poprosił o ustawienie wielkich kamieni lub
betonowych słupków na plaży w Pobłędziu, które uniemożliwią wjazd na samą plażę. Miej-

scem do ustawienia samochodów jest parking.

5. AgnieszkaSztejter, sołtys sołectwa Kiepojcie — zwróciła uwagę na mosty w Kiepojciach,z
których odpadają elementy. Dodała również o funduszu sołeckim i o to czy sołtysi będą mogli

liczyć na wsparcie finansowe ze strony gminy mimo tego, że funduszu sołeckiego w roku

2024 nie będzie. Co do mostów Wójt wspomniał o tym. że pisma dotyczące mostów były

wysyłane do KOWR, który jest ich właścicielem. Swego czasu zamontowano tam siatki za-

bezpieczające i nic więcej. Jeśli chodzi o fundusz sołecki, Wójt odpowiedział, że jest to pula

przeznaczona na jakiś cel. Może to być zakup jednej konkretnej rzeczy, ale może to również

być zakup np. kosiarki.

6. Marian Czarniewski, sołtys sołectwa Żytkiejmy — sołtys zapytał o „„paczkomat” w

Żytkiejmach. Wójt odpowiedział, że nic nie możemy nikomu nakazać w tej kwestii i na

dzień dzisiejszy nie jest znany termin ustawienia miejsca do odbioru i nadawania paczek.

Ad. 21. Zapytania radnych



1. Stanisław Bielicki, radny — radny zapytał co z dzierżawą dla wojska budynku po byłej pla-

cówce SG. Wójt powiedział, że nikt w tej sprawie się nie odezwał i nie przesłał żadnych do-

kumentów.

2. Stanisław Kracaj, radny - radny zaproponował, by zakupić agregat do odśnieżania. Wójt

odpowiedział, że z funduszy, z których miałby być zakupiony ciągnik nie ma możliwości

zakupu agregatu.

Ad. 22. Odpowiedzi na zapytania sołtysów radnych

Odpowiedzi zostały udzielone na bieżąco.

Ad. 23. Wolne wnioski i informacje.

Wójt powiedział, że na komisji została wycofana z budżetu gminy kwota 10 tys. dla Komendy

Powiatowej Policji w Gołdapi. Zaproponował, by sołtysi wybrali spośród siebie sołtysa, który

będzie zgłoszony do odznaczenia przez Marszałka Województwa Warmińsko — Mazurskiego.

Wskazano Jadwigę Sacewicz, sołtys sołectwa Błąkały (12 sołtysów było za tą kandydaturą).

Przewodniczący odczytał pismo od Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej na temat prze-

kazania 10 tys. na cele inwestycyjne. Wójt przypomniał jak wygląda sytuacja samochodowa

w OSP Dubeninki i OSP Żytkiejmy. Przewodniczący ogłosił głosowanie dotyczące przeka-

zania wsparcia finansowego. 9 radnych było za przekazaniem 10 tys. zł. Wójt przypomniał o

konkursach ogłoszonych przez Marszałka. Przypomniał o tym, że zostaną złożone dwa wnio-

ski (zagospodarowanie terenu przy Szkole Podstawowej w Dubeninkach oraz Budwieciach).

O godz. 13:10 obrady opuściła Radna Monika Czyżyk.

Ad. 30. Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku o godz. 13:34 Przewodniczący zamknął obrady.

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy
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